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Vragen van de leden Ziengs, Weverling en Remco Dijkstra (allen VVD) aan 
de Minister en Staatssecretaris van Infrastructuur en Waterstaat over de 
gevolgen van de industriële stof PFOS voor de bouwwereld (ingezonden 
28 augustus 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de artikelen «Onderzoek industriële stof PFOS funest voor 
bouwwereld» en «Onverwoestbaar stofje gaat bouwprojecten lamleggen»?1 2 

Vraag 2
Is het volgens u echt nodig om – alsof de PAS-uitspraak nog niet genoeg is – 
nu nog meer eisen op te leggen? Hoe gaat u helpen voorkomen dat dit de 
hoognodige wegen- en woningbouwprojecten in gevaar brengt of vertraging 
veroorzaakt? 

Vraag 3
Begrijpt u dat gemeenten, bedrijven en brancheverenigingen zich overvallen 
voelen door deze berichten? 

Vraag 4
Welke capaciteit aan laboratoria is er per 1 oktober a.s.? Wat bent u van plan 
met de onderzoeken te gaan doen? 

Vraag 5
Hoe bent u van plan de Kamer op de hoogte te houden van de vorderingen 
in het onderzoek?

1 Algemeen Dagblad, 24 augustus 2019
2 De Stentor, 24 augustus 2019 (https://www.destentor.nl/deventer/onverwoestbaar-stofje-gaat-

bouwprojecten-lamleggen~a80b3641/?referrer=https://bodemnieuws.nl/cms/22193-
onverwoestbaar-stofje-gaat-bouwprojecten-lamleggen.html)
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